
Zápisnica č. 8/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 20. 4. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Michal 
Božík, Ľubica Mešková 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o činnosti VUS Technik za rok 2008 (pror. Petráš) 
2. Návrh Univerzity pre stredoškolákov (pror. Petráš) 
3. Workshop pre Erasmus nových študentov (pror. Petráš) 
4. Organizačný poriadok ICV STU (návrh) (pror. Kalužný) 
5. Informácia o stave rozvoja AIS na STU (pror. Finka) 
6. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
7. Zmeny v systéme financovania výskumu v SR (pror. Redhammer) 
8. Prehľad projektov OPVaV – aplikovaný výskum (pror. Redhammer) 
9. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Správa o činnosti súboru Technik za rok 2008 a plán činnosti na rok 2009 (pror. Petráš) 
2) Univerzita stredoškolákov (pror. Petráš) 
3) Workshop pre Erasmus nových študentov; Medzinárodné členstvá STU, ZPC za 1. 

štvrťrok 2009 (pror. Petráš) 
4) Organizačný poriadok ICV STU (návrh) (pror. Kalužný) 
5) Priebežná správa o postupe inžiniersko-projektovej prípravy FIIT STU v Bratislave (pror. 

Janíček) 
6) Zmeny v systéme financovania výskumu v SR (pror. Redhammer) 
7) Prehľad projektov OPVaV – aplikovaný výskum (pror. Redhammer) 
8) Majstrovstvá STU 2009 – plagát (pror. Petráš) 
9) Návrh pre vytvorenie Rady pre telesnú výchovu a šport na STU v Bratislave (pror. Petráš) 
10) Návrh pravidiel pre stanovenie osobných platov pre pracovníkov STU (pror. Finka) 
11) Vyhodnotenie verejnej súťaže na dodávku „Pracovnej zdravotnej služby“ (pror. Finka) 
12) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K dátumu rokovania neboli termínované žiadne úlohy 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o sťažnostiach na VŠ klub ELAM, vec je v stave riešenia. 
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Prorektor Petráš: 
- Informoval o účasti na rokovaní na Úrade vlády SR ohľadom prípravy vízie rozvoja SR na 

20-30 rokov 
- Informoval o prijatí štátneho tajomníka MŠ Rumunskej republiky na STU 
- Informoval o jubilejnom 30. veľtrhu Incheba 
 
Prorektor Kalužný: 
Predložil harmonogram promócií a požiadal rektora STU aj prorektorov STU o výber 
termínov. 
 
Prorektor Redhammer: 
- Informoval o účasti na konferencii o znalostnej ekonomike pod záštitou MŠ SR 
- Informoval o stretnutí na veľvyslanectve USA o skúsenostiach z budovania 

technologických inkubátorov 
 
Prorektor Finka: 
Informoval o prijatí DA Mníchov. 
 
 
K bodu 1 Správa o činnosti VUS Technik za rok 2008 a plán činnosti na 

rok 2009 (pror. Petráš) 
  
Michal Božík: Prezentoval predloženú správu. Upozornil na problémy s umiestnením 

súboru a to tak s uložením krojov a materiálov (je problematický prístup 
autobusom) ako aj s nácvičnými priestormi – telocvične na Dobrovičovej 
a v Mlynskej doline. Pripravujú vydanie CD a DVD nosičov. 

Rektor Báleš: Poďakoval M. Božíkovi za 13 ročnú prácu vo funkcii riaditeľa súboru 
Technik a odovzdal dekrét novej riaditeľke súboru Ľubici Meškovej. Rektor 
poveril vedenie súboru rokovať s dekanmi fakúlt ohľadom nových 
priestorov a očakáva návrh na nové umiestnenie. Prejavil záujem o nové CD 
a DVD súboru, ktoré by vedenie STU použilo pre potreby zahraničnej 
reprezentácie univerzity. Vyjadril sa aj k predloženému návrhu rozpočtu 
súboru na rok 2009. Vzhľadom na krízové obdobie dotácia STU pre súbor 
v roku 2009 bude maximálne do výšky 800 tisíc Sk. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Správa o činnosti VUS Technik za rok 2008 a plán 
činnosti na rok 2009“. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/8/2009  
Vedenie STU schvaľuje dotáciu STU pre súbor v roku 2009 maximálne do výšky 800 tisíc 
Sk. Ďalšie výdavky musí súbor kryť z iných zdrojov. 
 
 
K bodu 2 Návrh Univerzity pre stredoškolákov (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval o zámere zriadiť na STU univerzitu pre stredoškolákov. 

Predstava je pozvať na niekoľkodňový plne hradený pobyt cca 100 
najlepších študentov z rôznych stredných škôl najmä gymnázií v SR. Počas 
pobytu im predstaviť jednotlivé fakulty STU ako aj možnosti športového 
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a kultúrneho pôsobenia na STU. Títo študenti budú následne budú šíriť 
informácie a propagovať štúdium na STU na svojich stredných školách. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Vyjadril obavy, že celá akcia bude veľmi heterogénna a v konečnom 
dôsledku sa minie predpokladanému účinku. 

Rektor Báleš: Navrhol oboznámiť s týmto návrhom dekanov fakúlt STU na rokovaní KR 
STU a zistiť ich názory. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Návrh Univerzity pre stredoškolákov. 
 
 
K bodu 3 Workshop pre Erasmus nových študentov (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci okrem programu Erasmus pre 

študentov aj prehľad ZPC za 1. štvrťrok 2009 a členstvo STU v medzinárod-
ných združeniach. Dňa 20.4.2009 sa uskutočnil informačný deň pre budúcich 
Erasmus študentov STU. Cieľom pre program Erasmus sú hlavne pobyty 
v trvaní 1 semestra. STU zostáva členom SEFI a vystúpi z Dunajskej 
rektorskej konferencie. 

Pror. Kalužný: Žiadna z fakúlt STU neavizovala, že neuznáva kredity zo štúdia v zahraničí. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o workshope pre nových Erasmus študentov STU 
v akad. roku 2009/2010. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/8/2009  
Vedenie STU rozhodlo, že STU zostane naďalej členom SEFI a poverilo prorektoraPetráša 
napísať list ohľadom ukončenia členstva STU v Danube Rectors Conference. Vedenie STU 
schvaľuje prehľad ZPC za 1. štvrťrok 2009. 
 
 
K bodu 4 Organizačný poriadok ICV STU (návrh) (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál obsahujúci návrh organizačného poriadku ICV 

STU a stručne komentoval jeho obsah. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Je potrebné vyriešiť či ICV je účelové pracovisko STU alebo univerzitné 
pracovisko ako napr. ÚM STU. Treba vyjasniť štruktúru univerzitných 
pracovísk. 

Rektor Báleš: Navrhol dopracovať predložený písomný materiál s ohľadom na pripomienky 
a následne ho  predložiť na prerokovanie v AS STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/8/2009  
Vedenie STU schvaľuje Organizačný poriadok ICV STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 5 Informácia o stave rozvoja AIS na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Podal ústnu informáciu o aktuálnom stave AIS na STU. Formuláre tlačené 

z AIS obsahujú ešte stále jazykové chyby, postupne sa opravujú. Pror. Janíček 
požiadal o úpravu modulu týkajúceho sa ŠD STU. Ďalšou aktivitou bude 
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zavedenie systému kontroly proti plagiátorstvu. 
Rektor Báleš: Požiadal prorektora Finku, aby zabezpečil prostredníctvom Rady pre AIS 

písomné monitorovanie všetkých nedostatkov vyskytujúcich sa v AIS 
a pravidelne raz za pol roka kontrolovať ich odstránenie. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o aktuálnom stave AIS na STU. 
 
 
K bodu 6 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal písomnú informáciu o  stave výstavby FIIT STU. Dňa 5. mája 2009 

o 12:00 hodine bude položený základný kameň stavby novej budovy FIIT 
STU. Zmluva je podpísaná s firmou ZIPP. Musíme zrealizovať aj osobitnú 
prípojku na vodu pre túto stavbu. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o aktuálnom stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 7 Zmeny v systéme financovania výskumu v SR  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o zmenách vo financovaní projektov v SR. 
Agentúra VEGA finančne pokryje len cca 1/3 podaných projektov. Chýba tu 
schéma, z ktorej by bolo možné financovať pracovníkov. Agentúry 
VEGA,KEGA a APVV boli vhodné na tento účel. 

Rektor Báleš: MŠ SR má tendenciu financovať skôr menej väčších projektov ako veľa 
malých projektov. Je otázka, čo je lepšie. 

Pror. Kalužný: Navrhuje delenie na veľké a malé projekty podľa výskumnej kapacity a nie 
podľa objemu financií projektu. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zmenách v systéme financovania výskumu. 
 
 
K bodu 8 Prehľad projektov OPVaV – aplikovaný výskum  

 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o plánovaných a skutočne podaných projektoch 
z STU na výzvu OPVaV Podpora aplikovaného výskumu, vývoja a transferu 
technológií. Zámer bol podať 26 projektov, zaregistrovaných je iba 12. 
Uviedol aj zoznam spracovaných dokumentov pre potreby projektov zo strany 
rektorátu STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o podaných projektoch z STU na výzvu OPVaV 
Podpora aplikovaného výskumu, vývoja a transferu technológií. 
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K bodu 9 Rozličné 
 
1) Prorektor Petráš: 

Predložil návrh na vytvorenie Rady pre telesnú výchovu a šport na STU v Bratislave. 
Rektor STU sa opýtal, koľko zamestnancov a študentov STU je aktívnych v oddieloch 
Slávie STU. Rád by uvítal konkurenciu tejto organizácii, ktorá používa meno STU. 
Predseda AS STU Žalman upozornil na potrebu previazanosti tejto rady s Centrom 
akademického športu na STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/8/2009  
Vedenie STU schvaľuje vytvorenie Rady pre telesnú výchovu a šport na STU počnúc od 
1.5.2009. 
 
2) Prorektor Petráš: 

- Informoval o Slávnostnom zasadnutí Vedeckej rady STU dňa 28.4.2009, ktoré bude 
spojené s udelením čestného titulu Dr.h.c.  

- Informoval o návrhoch fakúlt STU na udelenie Pamätnej euromince A. Stodolu. 
Predložil aj finančné náklady spojené s oslavami 150. výročia narodenia A. Stodolu 
na STU, ktoré budú 11.5.2009. 

 
3) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál „Návrh pravidiel pre stanovenie osobných platov pre 
pracovníkov STU“. 
 

Uznesenie V-STU č. 5/8/2009  
Vedenie STU schvaľuje pravidlá pre stanovenie osobných platov pre pracovníkov STU. 
 
4) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál „Vyhodnotenie verejnej súťaže na dodávku služby: Pracovná 
zdravotná služba“. V súčasnosti sa čaká, či budú podané námietky na výsledok verejnej 
súťaže. Zmluva na túto službu sa pripravuje a robí sa kategorizácia pracovných činností. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/8/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výsledku verejnej súťaže na dodávku Pracovnej 
zdravotnej služby. 
 
5) Prorektor Redhammer: 

Informoval o tom, že máme na STU pracovníčku, ktorá sa bude zaoberať prípravou 
zmlúv a verejných obstarávaní pre projekty CE.  

 
6) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie NZ a dodatkov k NZ: 
 
1) Nájomná zmluva s nájomcom Bluefire, s. r. o., Račianske mýto 1/A, nájom nebytových 

priestorov na FCHPT v novej budove, laboratórium č. P – 136 o výmere 16 metrov 
štvorcových. Doba nájmu od 1.4.2009 do 31.12.2013.  

 
2) Dodatok č. 1 k NZ s nájomcom ENERGY – TEC, s. r. o, Ľudovíta Fullu 7, Bratislava. 

Dodatkom sa predlžuje nájom pozemku na ŠD Mladosť, Mlynská dolina do 1.4.2011.  
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3) Dodatok č. 6 k NZ s nájomcom Peter Jadrňák – Stafin, Ševčenkova 10, Bratislava. Nájom 
nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda (sklad suterén) sa predlžuje do 1.4.2011.  

 
4) Dodatok č. 1 k NZ s nájomcom STAFIN PLUS, s. r. o. , Ševčenkova 10, Bratislava, 

prenájom priestorov na ŠD Mladá Garda sa predlžuje do 1.4.2011 (skladové priestory).  
 
5) Dodatok č. 4 k NZ s nájomcom MIKULA s. r. o., Belinského 18, Bratislava. Nájom 

priestorov na ŠD J. Hronca, predajňa – bufet s prísl. Dodatkom sa predlžuje nájom do 
1.4.2014, (predajňa, prevádzková miestnosť, skladové priestory, sociálne zariadenie).    

 
6) Dodatok č. 1 k NZ s nájomcom Európska škola korešpodenčných kurzov, s.r.o., 

Račianska 66, Bratislava. Nájom nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda – skladové 
priestory. Dodatkom sa predlžuje nájom do 01.05.2011.  

 
7) Dodatok č. 4 k NZ s nájomcom Igor Vintera, Gorkého 203/7, Bratislava. Nájom 

nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda – nácvik hudobnej skupiny. Dodatkom sa 
predlžuje nájom do 01.05.2011.  

 
Uznesenie V-STU č. 6/8/2009  
Vedenie STU s uzatvorením nájomných zmlúv a dodatkov k NZ tak ako boli predložené. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


